
Ja roslarv Hupalo
Radny
Rady Miasta Wloclawek

Wioclawek, dnia 1 1,01.2016r.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Zwracam sie do Pana Prezydenta z interpelacjq w sprawie boiska

sportowego na ul. Bartnickiej.

Mieszkaicy prosz4 o zalo2enie na tej uliry spowalniacza na *'ysokoici boiska

sportowego, b4dl oznakowania tego miejsca tak, aby kierowcy mleli

dwiadomodi, 2e jest to miejsce niebezpiecz-ne ze wzglqdu na fakt, ie z tego

obiektu sportowego korzysta du2a grupa mlodzie2y i nie zawsze respektuje

zasady bezpiecznego przejdcia przez jezdnie. i
!


